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براي تحول گسترش فولاد به تبريز آمده بودم

مديرعامل مستعفي باشگاه گسترش فولاد تبريز گفت: زماني كه احساس كردم، ميتوانم تيم گسترش فولاد تبريز را

متحول كنم، براي پذيرش مسئوليت اين باشگاه از تهران به تبريز آمدم.

مديرعامل مستعفي باشگاه گسترش فولاد تبريز گفت: زماني كه احساس كردم، ميتوانم تيم گسترش فولاد تبريز را متحول كنم، براي
پذيرش مسئوليت اين باشگاه از تهران به تبريز آمدم.

مهدي دادرس امروز در گفتوگو با خبرنگار فارس در تبريز اظهار داشت: زماني كه احساس كردم، ميتوانم تيم گسترش فولاد تبريز را
متحول كنم مسئوليت اين باشگاه را قبول كردم و براي خدمت به اين باشگاه از تهران به تبريز آمدم اما توفيق نداشتم كه تا انتهاي راه

در اين باشگاه حضور داشته باشم.
وي افزود: روز اول شرط من براي تقبل اين مسئوليت اختيارات تام بود اما مشكل اين بود كه در اين باشگاه همه ميخواهند،

اظهارنظر كنند.
دادرس گفت: اطرافيان آقاي زنوزي از سر دلسوزي يا بيتجربگي بيشتر در امور باشگاه دخالت ميكردند تا خدمت، وقتي آقاي زنوزي

هزينه تيم را پرداخت ميكند بهتر است خودش اختيارات باشگاه را به دست گيرد به همين دليل از مديريت اين باشگاه استعفا دادم.
وي با تأييد حضورش در هيئت مديره باشگاه گسترش فولاد تبريز اظهار داشت: تيم گسترش فولاد ارث پدري من نبوده و من براي

خدمت به اين تيم آمده بودم كه مقدور نشد اما از صميم قلب آرزو دارم اين تيم به ليگ برتر صعود كند.
دادرس، در مورد تحولات باشگاه بعد از رفتن وي و تكليف مربي و بازيكناني كه توسط وي جذب اين باشگاه شدهاند، افزود: بازيكناني
مانند نصيري و مولايي كه توسط من جذب تيم گسترش فولاد شدهاند از بهترين بازيكنان فوتبال ايران بوده و با توجه به تواناييهاي

اين بازيكنان كسي قادر به كنار گذاشتن آنها از اين باشگاه نيست.
وي در مورد وضعيت لوكا بوناچيچ تصريح كرد: لوكا از بابت استعفاي من بسيار ناراحت بود اما من از وي خواهش كردم با تمام قدرت

به كار خود ادامه دهد، ضمن اينكه وي يك مربي حرفهاي كاربلد بوده و آبرو و هويت خود را در گرو ساير مسائل نخواهد گذاشت.
مدير سابق باشگاه گسترش فولاد گفت: بعد از استعفاي من بازيكنان و ساير عوامل كادر تيم بسيار ناراحت بوده و حتي چند بازيكن به
شدت گريه ميكردند و اين جدايي براي من بسيار مشكل بود، در اين تيم با آذريها همزبان نبودم اما بسيار خوشحال هستم كه در

مدتي كه توفيق خدمت در اين باشگاه را داشتم با بازيكنان تيم همدل بودم.
دادرس در ادامه اظهار داشت: در هر صورت من در اين باشگاه قرباني شدم اما زماني خوشحال خواهم شد كه اين تيم به ليگ برتر

صعود كند.
با استعفاي مهدي دادرس از سمت مديريت باشگاه گسترش فولاد تبريز، غلامرضا سمندر مدير قبلي اين باشگاه به جاي دادرس

منصوب شد.
مهدي دادرس دو ماه پيش به عنوان مديريت اين باشگاه معرفي شده بود، وي جزو مؤسسان باشگاههاي سايپا و پيكان به شمار رفته

و در سوابق وي مديريت اين باشگاهها نيز به چشم ميخورد.
انتخاب لوكا بوناچيچ به عنوان سرمربي و جذب مولايي از تراكتورسازي به تيم گسترش فولاد از مهمترين اقدامات دو ماهه دادرس در

رأس اين باشگاه است.
عدم ثبات در اين باشگاه، توان كسب نتايج رضايتبخش تيم گسترش فولاد را مشكل كرده است به طوريكه در يك سال گذشته

شاهد حضور چهار مدير و سه مربي در باشگاه گسترش فولاد بوديم.
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